
Študijné oddelenie na konci roka 2018 sumarizuje 
 
 
Vážené študentky, 
vážení študenti, 
 
ďakujeme Vám všetkým, ktorí ste na začiatku semestra vyplnili dotazník spokojnosti 
študentov s prácou Študijného oddelenia FF UPJŠ za ak. r. 2017/2018. Vaše 
ocenenia, kritické poznámky, odporúčania nám umožňujú skvalitňovať našu prácu 
v prospech kvality Vášho štúdia. 
 
∑ - stručný sumár  
 

 dotazník vyplnilo 76% študentov 
 47% študentov je s prácou ŠO spokojných 
 22% študentov je s prácou ŠO veľmi spokojných 
 28% študentov je s prácou ŠO priemerne spokojných 
 3% študentov je s prácou ŠO nespokojných 

 
 65% študentov navštevuje ŠO len na začiatku semestra 
 17% študentov navštevuje ŠO 1 x mesačne 
 10% študentov nenavštevuje ŠO – komunikujú iba elektronicky 
 7% študentov navštevuje ŠO 2-4x mesačne 
 1% študentov navštevuje ŠO viac ako 4x mesačne 

 
 58% študentov preferuje komunikáciu so ŠO osobne 
 35%študentov preferuje komunikáciu so ŠO mailom 
 7% študentov preferuje komunikáciu so ŠO telefonicky 

 
Dôkladné vyhodnotenie Vašich odpovedí viedlo k nasledujúcim zmenám, príp. 
opatreniam: 

 predĺženie úradných hodín na začiatku zimného a letného semestra (prvé dva 
týždne), tento ak. rok v septembri už realizované 

 študenti UAP si môžu pridávať a škrtať predmety prvé štyri týždne v zimnom 
semestri (dôvod – prax)  

 v snahe o promptnejšiu emailovú komunikáciu bol zrušený všeobecný mail na 
ŠO, od začiatku ak. roka 2018/19 študent môže už písať priamo svojej 
študijnej referentke 

 v snahe vyhnúť sa neskorému riešeniu problémov by sme chceli každoročne 
realizovať po skúškovom období v ZS celofakultné stretnutie študentov  
1. ročníkov Bc. s cieľom objasnenia študijných záležitostí 

 
Želáme Vám veľa vytrvalosti, odhodlanosti a elánu vo vašom ďalšom štúdiu na našej 
fakulte. 
 
Milí študenti, 
radi prispievame ku kvalite Vášho štúdia! 
 
 

Ing. Jana Quitková 
vedúca Študijného oddelenia FF UPJŠ 

Košice 18. 12. 2018 


